

“跨地域·跨学科”研究生国际学术研讨会 会议章程

1. 主题

全球视野下的传统与创新：跨学科交流与融合

2. 宗旨

“跨地域·跨学科”研究生国际学术研讨会旨在为国内外在籍研究生提供一个相互交流与互动的平台，同时为即将毕业的学生奠定坚实的学术基础。因此，本次研讨会的所有发表者在完成发表后，将获得专家学者对其内容的专业点评。此外，会后还将设立工作坊，指导学生如何有效利用人工智能工具进行研究和学术论文撰写。

3. 主办单位

新纪元大学学院主办、国际教育学院执行

4. 征稿主题

汉学、汉语言、中国历史、当代中国、中华文化、文学、民俗、艺术与美学、教育、东南亚研究、工商、新马研究等其他相关课题

5. 征稿对象

所有在籍研究生（名额有限，欲报从速）

6. 会议重要日期

论文摘要提交截止日期：2025年5月18日

摘要审查结果通知：2025年6月1日

报名费缴付截止日期：2025年6月15日

幻灯片收件截止日期：2025年6月15日

会议日期：2025年7月19-20日

7. 会议地点

线上+实体混合模式（注：在马来西亚的留学生必须参与线下会议）

8. 发表语言

中文/英文

9. 报名费

2025年4月18日前报名可享早鸟优惠价RM300（原价RM400）的报名费。

团体报名 RM640（4人一团，**仅限旁听者**）

10. 报名方式

有意参加者可点击报名链接或扫描二维码填写完整信息，报名表格下载：

<https://tinyurl.com/3hz6usuf>，填妥表格后电邮至iieacademic@newera.edu.my。如

需进一步咨询，请联系国际教育学院黄凯文博士
(iieacademic@newera.edu.my)。

11. 奖励

每位发表者将获得发表证书、5位最佳创意研究奖将获得证书。

12. 摘要提交指南

- a) 每位发表者须提交论文摘要（中文 500-800 字；英文 300-500 字），摘要可以英文或中文提交。摘要内容须为原创，且未在任何其他会议上发表过。所提交的摘要都将经过相关专业领域的专家评审。请使用提供的模板提交摘要。
- b) 摘要提交截止日期为 2025 年 5 月 18 日。经审核后，主办单位将最迟于 2025 年 5 月 31 日发出正式的录取通知。逾期将不予考虑。
- c) 录取的发表者须在 2025 年 6 月 15 日前支付会议费用以利工作安排。未能完成付款者视同放弃发表。
- d) 基于学术伦理考量，会议委员会保留处理评审过程中可能出现的任何伦理问题的权利。这些情况包括（但不限于）原创性、剽窃、版权、许可等。发表者有责任确保其作品的原创性，严禁任何形式的抄袭行为，抄袭论文将被退稿。评审过程中会使用剽窃检测软件，参加者必须同意会议版权和许可政策的条款。

13. 发表条规

参加者可以英语或汉语发表，时间不超过 15 分钟（本次会议建议报告时间为 10-15 分钟）。参加者可以通过线上或实体发表，须自备幻灯片。受限于每场次的时限规定，因此超时者将会被要求停止发表。每场次发表结束后，专家将针对每一位发表者提出专业的点评意见。

14. 报名费付款方式

境内付款

1. 到新纪元大学学院财务柜台支付现金，或
2. 通过 FPX 支付，请点击链接：<https://www.newera.edu.my/onlineshop/shop-category/8>

境外付款（Flywire）

请根据以下步骤使用飞汇进行付款：

1. 点击链接进入 <http://neweramylflywire.com>，或者在飞汇网站搜寻 New Era University College。
 2. 选择国家或地区，然后输入马币数额。
 3. 选择付款方式。
 4. 提供个人讯息，包括名字、报读课程及护照号码。
 5. 付款。
 6. 付款之后，可通过电邮或短讯追踪付款情况。
- 欲知更多付款方面的详情，可点击以下链接观看视频：<https://www.flywire.com/zh/how-it-works>

注：本会保留修改规则和条例的最后决定权。任何更新请留意本会最新章程。

摘要格式模板指南

	页边 2.54cm	
	摘要标题（黑体 14 号字）	
	作者姓名（宋体 12 号字） 电邮地址：（Times New Roman 12 号字）	
页边 2.54cm	摘要： 内容包括（宋体 12 号字，单行距） • 研究背景：简介发表课题的重要性。 • 研究目的：陈述该课题的研究目的和研究问题。 • 研究方法：陈述所使用的方法。 • 研究结果：总结研究发现或预期结果。 • 结论：总结该研究或该研究的意义。	页边 2.54cm
	关键词：（提供三个关键词，宋体 12 号字）	
	Margin 2.54cm	

RULES AND REGULATIONS

1. Theme

Knowledge Without Borders: Multidisciplinary Approaches to Tradition and Innovation in a Globalized World

2. Objectives

The Crossing Region and Interdisciplinary Graduate International Conference aims to provide a platform for postgraduate students to communicate and interact with each other. This enables them to participate in a specialized academic presentation platform and build a solid foundation for their graduation thesis. At the end of the conference, a workshop will be held to teach presenting students how to effectively use AI tools for research and academic writing.

3. Organiser

Institute of International Education, New Era University College.

4. Target Audience

Open to all current postgraduate students (Malaysian and International)

5. Conference Important Dates

Abstract Submission Deadline: 18/5/2025

Abstract Acceptance Notification: 1/6/2025

Conference Payment Deadline: 15/6/2025

PPT Submission Dateline: 15/6/2025

Conference Date: 19-20/7/2025

6. Enrolment Methods

Interested participants can download the registration form **OR** scan the QR code to fill in the complete information. You may download the registration form here: <https://tinyurl.com/3hz6usuf>. You may also contact Dr. Ng Khai Boon from the Institute of International Education (IIE) at iieacademic@newera.edu.my for further enquiry.

7. Registration Fees

Early Bird Discount RM300 (Registration before 18/4/2025, original price RM400)

Group registration at RM640 (for a group of 4 people, **participants only**).

8. Themes

Sinology, Chinese language, Chinese history, contemporary China, Chinese culture, literature, folklore, art and aesthetics, education, Southeast Asian studies, Business and Industry, Singapore and Malaysia studies and other related topics

9. Conference Highlights

Medium of language: English or Chinese

Venue: Online (Zoom) and physical sessions (Note: International students in Malaysia must attend in-person.)

Complementary: Each participant will receive a certificate of participation; 5 x Most Innovative Research Award

10. Abstract Submission Guidelines

- i. Each participant must submit an abstract for evaluation before presenting their work at the conference. Abstracts must be submitted in English (300-500 words) or Chinese (500-800 words). Abstracts must be original and have not been presented or submitted to any other conferences.
- ii. All abstracts must be submitted by 18/5/2025. Late submissions will NOT be considered. Please use the template provided to prepare your abstracts. Notification of acceptance or rejection will be sent to corresponding authors by 1/6/2025. Once abstracts have been accepted and notified, participants must pay the fees for the conference by 15/6/2025.
- iii. Failing to complete the payment process would result in the participants refraining from proceeding to oral presentation sessions.
- iv. All submitted abstracts will undergo a peer review process. The program committee will select reviewers based on their expertise in the relevant field. Review criteria may include significance, originality, methodology, results, and references. Authors will receive feedback and review comments from the reviewers to help improve their abstracts.
- v. For ethical considerations, the conference committee reserves the right to address any ethical concerns during the review process. The circumstances include originality, plagiarism, copyright, and licensing. Authors are responsible for ensuring the originality of their work. Plagiarism, in any form, is strictly prohibited. Plagiarised papers will be subject to rejection, and authors may face further consequences as determined by the conference committee. Plagiarism detection tools may be used during the review process. Authors must agree to the conference's copyright and licensing policy terms.
- vi. All conference participants, including authors, are expected to adhere to a code of conduct that promotes respectful and professional behaviour. The organiser will detail inappropriate behaviours, consequences for violations, and reporting mechanisms in the code of conduct.

8. Oral Presentation

Participants can present their work at the conference in English or Chinese language. The recommended presentation time is between 10 and 15 minutes, maximum NOT more than 15 minutes. Participants can choose their presentation mode through virtual or physical sessions and prepare their presentation slides during the oral presentation session. Exceeding the maximum presentation time may result in the program committee interrupting the presentation. Panels will provide comments to participants after their presentation to improve their work. The rules and regulations of the conference are subject to change. Hence, participants are advised to regularly check the conference “RULES AND REGULATIONS” and additional information regarding the abstract submission process and other related matters.

9. Payment Methods:

Local Payment

1. Cash payment at NEUC finance counter.
2. Make payment via FPX. Please click the following link:
<https://www.newera.edu.my/online-shop/shop-category/8>

Overseas Payment (Flywire)

Please use Flywire to make payment with the following steps:

1. Click the link <http://neweramy.flywire.com> or search New Era University College on Flywire's website.
2. Choose the country or region and key in the Ringgit Malaysia amount.
3. Choose the payment method.
4. Provide personal details including name, course name and passport number.
5. Make payment.
6. You can track the payment details with email or message after making the payment.

Click the link as below to watch the video for more payment making information.

<https://www.flywire.com/zh/how-it-works>

Notes: The conference committee reserves the right to amend the rules and regulations at any time. Any updates will be posted in our latest charter.

FORMAT AND GUIDELINE FOR CONTENTS OF THE ABSTRACT

	Margin 2.54cm	
	The Title Goes Here with Each Initial Letter Capitalized (Title of your Abstract)	
	Author's Name Corresponding author: your@emailaddress.xxx	
	Abstract.	
Margin 2.54cm	Content of your Abstract • Introduction: Briefly introduce the topic and its importance. • Objective(s): State the main objectives or research questions. • Methods: Describe the research methods or approach used. • Results: Summarize the key findings or expected results. • Conclusion: Provide a concise conclusion or implication/significance of your research.	Margin 2.54cm
	Keywords: Please provide at least 3 keywords	
	Margin 2.54cm	